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Protokół Nr  XXXV / 2005
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego

odbytej w dniu 28 września  2005 roku
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego

w Wągrowcu

Sesję rozpoczęto 28 września  br.  o godzinie 16.00  zakończono o godzinie
19.45

Obrady  XXXV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki, który powitał radnych i
zaproszonych gości.

W obradach uczestniczyło 18 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło
kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały.
/nieobecna radna Teresa Walewska/.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  protokółu.
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Protokół  XXXIV- nadzwyczajnej   sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia  13 września    2005  roku został przyjęty jednogłośnie .

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki odczytał  porządek obrad
XXXV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego.

Na podstawie § 18 ust.6  Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz  § 16 ust. 2
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego   wnoszę o  dodanie w
porządku obrad XXXV  sesji Rady Powiatu

pkt.13 w następującym brzmieniu:
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr
XXXIII/164/2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lipca 2005 roku
w sprawie przyjęcia „ Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku
szkolnym 2005/2006 stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla
uczniów szkół ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa
dojrzałości w Powiecie Wągrowieckim” oraz „ Regulaminu przyznawania i
przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych w roku
akademickim 2005/2006 dla studentów zameldowanych na stałe na terenie
Powiatu Wągrowieckiego”..
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oraz pkt.14  w następującym brzmieniu:
„ Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Powiatu Wągrowieckiego”.

Pozostałe pkt. porządku XXXV Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejno
nr 15,16,17.

W związku z tym proszę o przegłosowanie   porządku obrad z proponowaną
zmianą.

Rada Powiatu jednogłośnie –18 obecnych -  przyjęła następujący porządek
obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
1.1. otwarcie sesji,
1.2. stwierdzenie kworum,
1.3. przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Informacja Przewodniczącego Rady   o pracy między sesjami.
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu .
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych  o pracy  między

posiedzeniami.
7. Przyjęcie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu i

realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2005 roku.
8. Przyjęcie informacji o stanie szkół ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu

roku szkolnego 2005/2006.
9. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i realizacji zadań przez

Powiatowy Zarząd Dróg w Wągrowcu.
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIII/112/2004 Rady

Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 września 2004 roku, w sprawie
określenia kierunków działania Zarządu Powiatu Wągrowieckiego w
latach 2006-2016 w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów
Terapii Zajęciowej w Wapnie.

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za
zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/127/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok.

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr
XXXIII/164/2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lipca 2005
roku w sprawie przyjęcia „ Regulaminu przyznawania i przekazywania w
roku szkolnym 2005/2006 stypendiów na wyrównywanie szans
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edukacyjnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych umożliwiających
uzyskanie świadectwa dojrzałości w Powiecie Wągrowieckim” oraz „
Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów na
wyrównywanie szans edukacyjnych w roku  akademickim 2005/2006 dla
studentów zameldowanych na stałe na terenie Powiatu
Wągrowieckiego”.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Powiatu
Wągrowieckiego”.

15. Interpelacje i zapytania.
16. Wolne głosy, wnioski  i  oświadczenia radnych.
17. Zakończenie obrad  XXXV Sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego.

Ad 1

Jak wyżej

 Ad 2 i 3

Jak  wyżej.

Ad  4

Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki poinformował o pracy między
sesjami:

- uczestniczył w uroczystym otwarciu Warsztatów Terapii Zajęciowej
w Wapnie,

- uroczystych obchodach 650-lecia Miasta Wągrowca,
- posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu.

Ad.5

Starosta Wągrowiecki – Józef Sulikowski  poinformował radnych  o pracy
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego :

Rada Powiatu Wągrowieckiego na XXXIV  Sesji  w dniu
13 września  2005 roku   podjęła  2 uchwały.

Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób realizacji:

Wydział Oświaty Kultury i Sportu otrzymał do realizacji:

• Uchwałę Nr XXXIV / 178 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 13 września   2005 roku w sprawie utworzenia Szkoły
Policealnej nr 2 dla Młodzieży w Wągrowcu i włączenia jej do
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Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu.. Ww.
Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu
oraz przekazano do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w
Wągrowcu.

Wydział Geodezji Kartografii , Katastru i Gospodarki
Nieruchomościami  otrzymał  do realizacji:

• Uchwałę Nr XXXIV / 179 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 13 września  2005 roku w sprawie  pozbawienia niektórych dróg
na terenie Powiatu Wągrowieckiego kategorii dróg powiatowych.
Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w
Poznaniu oraz przekazano do Powiatowego Zarządu Dróg w
Wągrowcu oraz przesłano do Wójta Gminy Mieścisko.

Zarząd Powiatu  między 18 a 28 września 2005 r.,  odbył 2 posiedzenia,  na
których  rozpatrzył następujące zagadnienia:

• Pozytywnie zaopiniował  propozycję współpracy z gminami w
zakresie budowy chodników przy drogach powiatowych i remontów
dróg na 2006 rok.

• Rozpatrzył pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie
dalszego postępowania  o udzielenie zamówienia publicznego na
budowę chodników.

• Zapoznał się z pismem Rady Rodziców Przedszkola nr 6 w
Wągrowcu w sprawie wymiany nawierzchni chodnika.

• Zapoznał się z wnioskiem Rady Sołeckiej w Czesławicach w sprawie
naprawy drogi na odcinku Czesławice -Buszewo.

• Rozpatrywał  wniosek o umorzenie czynszu ( rozbiórka budynku przy
ul. Janowieckiej 22)

• Przyznał Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego: Pani Janinie
Hoffmann i Pani Kornelii Jamróz  na wniosek Dyrektora Zespołu
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu.

• Zapoznał się z informacją  o założeniach do budżetu na 2006 rok.
• Zapoznał się z ofertą Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej  w

Poznaniu.
• Opiniował materiały na sesję.

W omawianym okresie Zarząd Powiatu   podjął  następujące  uchwały :

Ø W sprawie  nabycia nieruchomości gruntowej położonej w
Wągrowcu przy ul. Leśnej.

 



5

Na zapytania dot. informacji pracy Zarządu Starosta   udzielił stosownych
wyjaśnień.

Ad.6

Pan Jacek Brzostowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zdał
sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między sesjami. Komisja w
tym okresie odbyła 2 posiedzenia  na których  zajmowała się kontrolą
wykonania budżetu za I półrocze 2005 roku w Bursie Szkolnej nr 1 i
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu. Komisja nie
wypracowała wniosków.

Pan Tomasz Kranc  Członek   Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i
Strategii Rozwoju Powiatu  przedstawił sprawozdanie  z działalności
Komisji w okresie między  sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła
2 posiedzenia  na których omawiała wykonanie budżetu za I półrocze
2005 r., zapoznała się z wnioskami Komisji Resortowych do informacji z
wykonania  planu za I półrocze , opiniowała materiały na sesje i
wypracowała wnioski.

Pan Jacek Brzostowski  Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji Kultury
Sportu i Turystyki  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie
między posiedzeniami . Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na
których  przyjęła informację o osiągnięciach  sportowych szkół i oceniła
wykorzystanie obiektów sportowych, przyjęła informację o stanie szkół
ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku szkolnego 2005/2006,  opiniowała
materiały na sesję oraz wypracowała wniosek.

Pan Ryszard Cieśliński Przewodniczący   Komisji Bezpieczeństwa
i Komunikacji  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia  na których
zapoznała się z informacją o pracy i zapleczu Wydziału Komunikacji
Starostwa Powiatowego, oceniła efekty pracy Stacji Obsługi i Kontroli
Pojazdów Samochodowych , opiniowała materiały na sesje.  Komisja
wypracowała wniosek.

Pan Lech Pluciński  Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2  posiedzenia  na których
zajęła się oceną stanu bezrobocia w powiecie za I półrocze 2005 roku -
wnioski , przedsięwzięcia, zapoznała się z realizacją kontraktów  przez
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SPZOZ oraz wynikami za 7 miesięcy 2005 r. Zapoznała się z zaspokojeniem
potrzeb społecznych przez PCPR w Wągrowcu oraz opiniowała materiały
na sesję. Komisja  wypracowała wniosek.

Ad.7

Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu  przedstawiła sprawozdanie Zarządu
Powiatu z wykonania budżetu powiatu i realizacji zadań rzeczowych za I
półrocze 2005 roku. P. Skarbnik powiedziała m.in., że ustawa o finansach
publicznych nakłada na Zarząd obowiązek przedstawienia organowi
stanowiącemu oraz RIO w Poznaniu informację o przebiegu wykonania
budżetu za i półrocze 2005 zawierające zestawienie dochodów i
przychodów publicznych, wydatków I rozchodów oraz przychodów i
wydatków gospodarstw pomocniczych jednostek budżetowych, środków
specjalnych oraz funduszy celowych wynikające z zamknięć rachunków
budżetu w szczegółowości nie mniejszej niż w ustawie budżetowej.

Budżet za I półrocze został wykonany wg wskaźnika po stronie
dochodów w 57,9%, po stronie wydatków w 42,9%. Pozwalał realizować
zadania ustawowe z zakresu zadań własnych, zadań z zakresu administracji
rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami, zadań przyjętych przez
powiat w drodze umowy lub porozumienia, czy zadań wspólnie
realizowanych z innymi jednostkami samorządu terytorialnego.

Budżet powiatu został zatwierdzony przez Radę Powiatu w formie
Uchwały    Nr XXVI/127/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29
grudnia 2004r. po stronie dochodów kwotą 37.801.679,00 zł i 47.743.539,00
zł po stronie wydatków. Jako źródło pokrycia deficytu budżetowego
planowano kredyt długoterminowy w kwocie     10.776.860,00 zł. W ciągu I
półrocza w budżecie powiatu nastąpiły zmiany na podstawie uchwał Rady
Powiatu i Zarządu Powiatu powodujące zwiększenia w planie dochodów i
wydatków o kwotę 2.267.514,00 zł oraz zmniejszenia o kwotę 967.122,00
zł. Zostały wprowadzone przychody z tytułu wolnych środków jako
nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu j.s.t.
wynikającej z rozliczeń za rok 2004 w kwocie   1.618.496,00 zł.

Wniesiono ponadplanowe dochody w kwocie 500.000,00 zł przez co
zmniejszono deficyt budżetowy do kwoty 10.276.860,00 zł. Zostały
zaplanowane rozchody z tytułu spłat otrzymanych pożyczek i kredytów w
kwocie 835.000,00 zł.

Budżet po wszystkich zmianach za I półrocze zamyka się kwotą
39.102.071,00 zł po stronie dochodów oraz 50.139.847,00 zł po stronie
wydatków. Dochody za I półrocze 2005r. zostały zrealizowane w kwocie
22.648.757,00 zł, co stanowi 57,9 % wielkości planowanej po zmianach, tj.
39.102.071,00 zł. Wydatki zostały zrealizowane w kwocie 21.508.133,00 zł,
co stanowi 42,9% wielkości planowanej po zmianach, tj. 50.139.847,00 zł.
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Na pokrycie wydatków związanych z wynagrodzeniami i pochodnymi od
wynagrodzeń w I półroczu przeznaczono kwotę 11.288.229,00 zł, co
stanowi 51% wielkości planowanej, tj. 22.135.237,00 zł i 52,5% w stosunku
do ogółu wykonania wydatków. Na wydatki rzeczowe przeznaczono kwotę
5.367.198,00 zł, co stanowi 50% wielkości planowanej, tj. 10.729.079,00 zł
i 25% w stosunku do ogółu wykonania wydatków. Na dotacje udzielone z
budżetu powiatu na działalność bieżącą przeznaczono kwotę 1.025.871,00
zł, co stanowi 44,4% wielkości planowanej, tj. 2.309.994,00 zł i 4,8% w
stosunku do ogółu wykonania wydatków powiatu. Na wydatki majątkowe
przeznaczono kwotę 3.696.801,00 zł, co stanowi 25,3% wielkości
planowanej, tj. 14.583.537,00 zł i 17,2% w stosunku do ogółu wykonania
wydatków. Dochody powiatu zostały zrealizowane w I półroczu w oparciu o
ustawę z 2003r. o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, która
określa zarówno źródła dochodów, zasady ich gromadzenia jak i zasady
przekazywania środków z budżetu państwa. Dochody realizowane przez
jednostki organizacyjne przekazywane były zgodnie z określonym              i
obowiązującym terminem. Wydatki za półrocze realizowane były zgodnie z
harmonogramem wydatków oraz planami finansowymi jednostek
organizacyjnych i w żadnym przypadku nie nastąpiło nieuzasadnione
przekroczenie ustalonego limitu. Zagwarantowana płynność finansowa
jednostek pozwalała na terminowe regulowanie zobowiązań i unikanie
uszczuplenia środków finansowych wskutek zapłaty odsetek za opóźnienie
w zapłacie. Zasilenia przekazywane były w terminach końcowych, ale
umożliwiających pełne i terminowe wykonanie zadania, co spowodowało
pozyskiwanie maksymalnych odsetek odsetek od środków na rachunkach
bankowych. Przyjęta została zasada racjonalnego i oszczędnego
gospodarowania posiadanymi środkami publicznymi. Regionalna Izba
Obrachunkowa w Poznaniu Uchwałą ,wydała opinię pozytywną o
przedłożonej przez Zarząd Powiatu informacji o przebiegu wykonania
budżetu za I półrocze 2005r.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Rada Powiatu  - 17 głosami  za, przy jednym głosie wstrzymującym -
przyjęła powyższą informację     / nieobecna radna T.Walewska/.
Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.8

Rada Powiatu  przyjęła informacje o stanie szkół ponadgimnazjalnych po
rozpoczęciu roku szkolnego 2005/2006 przedstawione przez :
Małgorzatę Osuch – Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  w
Gołańczy ,
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Ireneusza Biniewskiego - Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w
Wągrowcu,
Jarosława Berendta – Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w
Wągrowcu
oraz Władysława Purczyńskiego - Dyrektora Zespołu Szkół
Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu.
Dyrektor Purczyński  zwrócił szczególną uwagę na ostatni zapis  w
przedstawionej  informacji , o równym traktowaniu szkół przez organ
prowadzący. Chcę zaapelować do Zarządu Powiatu, żeby poważnie
traktowali Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu.
Wystąpiłem do Zarządu o dofinansowanie remontu po byłych
pomieszczeniach kuchennych na sale gimnastyczną dla młodzieży i nie
potrafiono znaleźć 100 .000 zł na realizacje tego zadania, mam nadzieje ,że
w roku 2006 będzie to możliwe. W roku 2006 szkoła obchodzić będzie
zaszczytny jubileusz 100 –lecia istnienia. Baza sportowa jest wprost
nieproporcjonanlna do osiąganych efektów. Moja szkoła ma jedną z
najlepszych wyników sportowych, podczas gdy szkoła nie ma porządnej
bazy sportowej. Nic dobrego nie da się również powiedzieć o stanie klas.
Dlatego proszę o równe traktowanie szkół w zakresie  remontów i
inwestycji.

Józef Sulikowski – Starosta Wągrowiecki powiedział, że nie  zgadza się z
zarzutami p. Dyrektora, bo jeśli przeszlibyśmy się po salach w Pańskiej
szkole, to z pewnością okazałoby się ,że ich standard jest na wyższym
poziomie, niż gdzie indziej. To samo można powiedzieć o stanie bazy i
innych rzeczach.

Władysław Purczyński - Dyrektor ZSP nr 2 „ nawet jeśli nie jest to zasługa
powiatu”.

Józef Sulikowski  – Starosta , w ciągu roku budżetowego Zarząd  nie może
przeznaczyć 100.000 zł na remont  tych sal. Zarząd nie miał możliwości
przesunięć w budżecie bo nie posiadał wolnych środków  finansowych na
takie inwestycje,  przecież  podjęto inne decyzje .

Przewodniczący  Rady zamknął dyskusję nad tym punktem.
Rada Powiatu 18 głosami za  przyjęła powyższe informacje.
/ nieobecna radna. T.Walewska /.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.9
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Pan Wacław Ptak – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu
przedstawił  informację o funkcjonowaniu i realizacji zadań przez
Powiatowy Zarząd Dróg w Wągrowcu.

Radny Jerzy Springer -  zwrócił uwagę na fakt fatalnego wykonania robót
drogowych na drogach powiatowych. „ Firmy przystępujące do przetargu  z
ofertą  powinny być wiarygodne , nie tylko cena powinna być barana pod
uwagę, żeby jakość wykonanych robót była dobra, ponieważ nie stać nas na
byle jaką  robotę ”.

Andrzej Bielecki –  Przewodniczący Rady – „udział środków z zewnątrz jest
w niewielki, w stosunku do innych gałęzi i dziedzin realizacji zadań.
Popatrzymy na gminy”.

Wacław Ptak - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg - w taki , a nie inny
sposób Ja nie mam prawa oceniać firmy. Oceniam to, co jest przedmiotem
przetargu. W ofertach nie ma 100% na cenę. 20 %  stanowią  warunki pracy.
Wg ustawy o zamówieniach publicznych nie można oceniać za referencje.
Muszę powiedzieć , że mnie osobiście się to też nie podoba, ale działam
zgodnie  z ustawą o zamówieniach publicznych.

Radny Ryszard Cieśliński – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i
Komunikacji , złożył podsumowanie  Komisji Bezpieczeństwa i
Komunikacji . Komisja pozytywnie zaopiniowała i przyjęła informacje o
realizacji zadań przez Powiatowy Zarząd Dróg w Wągrowcu.
Pan Cieśliński poinformował również, że członkowie Komisji przyjęli do
wiadomości , że  budżet na realizacje zadań drogowych był niejednokrotnie
obcinany.

Michał Piechocki - Wicestarosta, „ myślę ,że trochę optymizmu  się należy.
Przez dwie kadencje  udało nam się dużo inwestycji zrealizować i poprawić
jakość dróg w naszym powiecie. Niektóre  zadania inwestycyjne są w
trakcie realizacji.
Chciałbym się odnieść jeszcze do zdobywania środków z zewnątrz. Przede
wszystkim zależne jest to od charakteru inwestycji. Powiat nie może być
beneficjentem dróg dojazdowych do pól. Gminy natomiast mogą , stąd do
gmin trafia większa pula srodków zewnętrznych. . 3 wnioski powiat złożył
na fundusze strukturalne . Obecnie czeka się na nabór wniosków. Środków
będzie niewiele. Za każdą inwestycją musi iść jakość i standardy.

Radny Ryszard Cieśliński  „chcę przypomnieć , że  były dotacje  na remonty
dróg”.
Rada Powiatu jednogłośnie  przyjęła powyższą informacje .
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Informacja o realizacji zadań przez Powiatowy Zarząd Dróg w Wągrowcu
stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu.
/ nieobecna radna T.Walewska/.

Przewodniczący Rady ogłosił  przerwę .
Od godz. 18. 10 , w dalszych obradach uczestniczyło 17 radnych.

Ad.10

Andrzej Bielecki - Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały  w
sprawie uchylenia uchwały nr XXIII/112/2004 Rady Powiatu
Wągrowieckiego z dnia 29 września 2004 roku w sprawie określenia
kierunków działania Zarządu Powiatu Wągrowieckiego w latach 2006-2016
w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w
Wapnie.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie    uchylenia uchwały nr XXIII/112/2004
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 września 2004 roku w sprawie
określenia kierunków działania Zarządu Powiatu Wągrowieckiego w latach
2006-2016 w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii
Zajęciowej w Wapnie głosowało :  17- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się
od głosu – 0 / nieobecni radni T.Walewska, J.Brzostowski/.

Uchwała NR XXXV / 180 / 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
28 września  2005 roku w sprawie  uchylenia uchwały nr XXIII/112/2004
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 września 2004 roku w sprawie
określenia kierunków działania Zarządu Powiatu Wągrowieckiego w latach
2006-2016, w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii
Zajęciowej w Wapnie  stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.

Ad.11

Pan Mirosław Kaczmarczyk - p.o. Kierownika Wydziału Oświaty
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za
zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania
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Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za
zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu  głosowało :  17- za,
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 0,  / nieobecni radni
T.Walewska, J.Brzostowski/.

Uchwała NR XXXV /181/ 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
28 września  2005 r. w sprawie   ustalenia wysokości opłaty za
zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu    stanowi załącznik
nr 7 do niniejszego protokółu.

Ad 12

Pani Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu  przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmiany uchwały nr XXVI /127/2004 Rady Powiatu
Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXVI /127/2004
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok głosowało :
15- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się   od głosu – 2,  / nieobecni radni
T.Walewska, J.Brzostowski/.

Uchwała NR XXXV /182/ 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
28 września  2005 r. w sprawie  zmiany uchwały nr XXVI /127/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok stanowi
załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

Ad 13

Pan Michał Piechocki  - Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w
sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/164/2005 Rady Powiatu
Wągrowieckiego z dnia 27 lipca 2005 roku w sprawie przyjęcia
„ Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2005/2006
stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół
ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości w
Powiecie Wągrowieckim” oraz „ Regulaminu przyznawania i
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przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych w roku
akademickim 2005/2006 dla studentów zameldowanych na stałe na terenie
Powiatu Wągrowieckiego” proponując poprawkę do projektu uchwały  i
w § 1 maksymalną kwotę stypendium w skali roku szkolnego,  z  kwoty z
1230 zł na osobę,  zmienić na 1250 zł na osobę”, co  stanowi
średniomiesięczną kwotę 125 zł”.

Radny Andrzej Słoma, zgłosił zapytanie czy na Konwencie Starostów
omawiano sprawę  otrzymywania stypendiów przez uczniów, żeby uniknąć
tych rachunków, ponieważ jest tyle zawirowań wokół tego.

Radny Lech Pluciński z kolei zgłosił zapytanie, czy już zostały wypłacone
stypendia  do końca roku  za 2004 rok?

Wicestarosta M.Piechocki wyjaśnił, że na Konwencie Starostów sprawa ta
była omawiana i wstępnie jest przymiarka, że stypendia będą rozliczane
zaliczkowo. Owszem jest ogólnie  niezadowolenie,  jest wielki bałagan.
Dokumenty są złożone,  od maja sprawdzają I ratę , a kiedy  będą sprawdzać
II ratę nie wiadomo.

Andrzej Bielecki – Przewodniczący Rady  stwierdził, że dopóki państwo nie
rozwiąże procedur, dopóty te problemy będą występować.

Radny Jerzy Piasecki zapytał,   co to znaczy wypada z listy i ilu uczniów
wypadło w ubiegłym roku?

Wicestarosta wyjaśnił, że stypendium nie otrzymuje i wypada z listy uczeń,
który przerwał naukę. A w ubiegłym roku uczniowie złożyli  więcej
wniosków  chętnych do otrzymania  stypendium , niż można było przyznać.

Tadeusz Synoracki - Członek Zarządu  w imieniu Zarządu wniósł poprawkę
do projektu uchwały i w  § 1 przedłożonego projektu uchwały zmienić
kwotę  z 123 zł na osobę miesięcznie , na kwotę 125 zł na osobę
miesięcznie”

Przystąpiono do głosowania  proponowanej poprawki do projektu uchwały.

Rada Powiatu w stosunku głosów 14-za, przy 3 - głosach wstrzymujących
przyjęła  zgłoszony wniosek.  / nieobecni radni T.Walewska, J.Brzostowski/
Następnie przystąpiono do głosowania  nad projektem uchwały z przyjętą
poprawką

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
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Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXXIII/164/2005
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lipca 2005 roku w sprawie
przyjęcia „ Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym
2005/2006 stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów
szkół ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa
dojrzałości w Powiecie Wągrowieckim” oraz „ Regulaminu przyznawania i
przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych w roku
akademickim 2005/2006 dla studentów zameldowanych na stałe na terenie
Powiatu Wągrowieckiego” głosowało :  17- za,  przeciwnych - 0,
wstrzymało się od głosu – 0,  / nieobecni radni T.Walewska, J.Brzostowski/.

Uchwała NR XXXV /181/ 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
28 września  2005 r. w sprawie   zmiany uchwały nr XXXIII/164/2005 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 27 lipca 2005 roku w sprawie przyjęcia
„ Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2005/2006
stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół
ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości w
Powiecie Wągrowieckim” oraz „ Regulaminu przyznawania i
przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych w roku
akademickim 2005/2006 dla studentów zameldowanych na stałe na terenie
Powiatu Wągrowieckiego”  stanowi załącznik  nr 9 do niniejszego
protokółu.

Ad 14

Przewodniczący Rady – Andrzej Bielecki przedstawił projekt uchwały w
sprawie  zmian w Statucie Powiatu Wągrowieckiego.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmian w Statucie Powiatu
Wągrowieckiego głosowało : 17 za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się   od
głosu – 0,  / nieobecni radni T.Walewska, J.Brzostowski /.

Uchwała NR XXXV /184/ 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
28 września  2005 r. w sprawie  zmian w Statucie Powiatu Wągrowieckiego.
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.

Ad 15
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Radny Marceli Marzyński zgłosił interpelacje  o wystąpienie do wykonawcy
zadania  o zadośćuczynienie finansowe za całokształt prac budowlano -
remontowych. na drodze Brzezno Stare - Laskownica Wielka.
Interpelacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad 16

Radny Marceli Marzyński zgłosił wniosek  o ustawienie znaków
ostrzegawczych  o niebezpiecznych dwóch zakrętach przy wjeździe do wsi
Morakowo od strony Morakówka oraz postawienie znaku ostrzegawczego o
wypadkach.  Wniosek stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Radna Irena Wojewódzka – Kucz  poinformowała  o sytuacji Warsztatów
Terapii Zajęciowej i dopiero po podpisaniu umowy  , zaproszę  Radnych
Powiatu  na wyjazd do WTZ w Wapnie.

Radna I. Wojewódzka - Kucz  podtrzymała swój wniosek , zgłoszony  na
marcowej sesji Rady Powiatu  br. o wykupienie w miejscowości Wapno
gruntu pod budowę Domu Pomocy Społecznej.
Ponadto Radna I. Wojewódzka - Kucz zgłosiła wnioski :

- o rozeznanie terenu po byłym Pałacu, w miejscowości
Smogulec gm. Gołańcz w celu zaadaptowania go na Dom
Interwencji Kryzysowej,

- o zaplanowanie środków  finansowych na obchody 650-lecia
Miasta Wągrowca z uwzględnieniem wkładu Powiatu.

Radny Jerzy Piasecki zgłosił wniosek o przedstawienie informacji,  jak
kształtują się płace w Wydziale Komunikacji na tle innych Wydziałów
Starostwa Powiatowego.

Ponadto Radny J. Piasecki zapytał czy inwestycje w I Liceum
Ogólnokształcącym i Bursie Szkolnej są już ukończone.?

Grzegorz Pietrzycki – Wiceprzewodniczący Rady  zgłosił sugestie i
zapytanie dotyczące Domu Pomocy Społecznej, ponieważ termin realizacji
dostosowania obecnego DPS w Srebrnej Górze jest tak bliski.
Mamy trzy koncepcje realizacji:
- przystosowanie obecnego obiektu do standardów,
- budowa nowego obiektu,
- ogłoszenie oferty na prowadzenie DPS przez organizacje pozarządową.
Należy podjąć natychmiastową decyzję. Ja osobiście jestem za drugą
koncepcją .  Jeśli wybierzemy drugi punkt, to idealnym miejscem do tego
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celu jest teren nowo otwartych Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wapnie.
Stworzylibyśmy w ten sposób swoisty kompleks .

Czy i w jakim stopniu o pracach, jest informowana pani dyrektor DPS w
Srebrnej Górze - zapytał radny Lech Pluciński.

Jest informowana w takim stopniu w jakim jest to konieczne- odpowiedział
Starosta J.Sulikowski.

Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu  udzieliła odpowiedzi na zapytanie
radnego J. Piaseckiego , że inwestycje na w/w obiektach  zostały ukończone,
ale nie zostały rozliczone. Rozliczenia są dokonywane na podstawie
rachunków.  Powiat czeka na te pieniądze z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska, jak również z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i na następnej sesji być może będzie można już ostatecznie
rozliczyć te inwestycje.

Wicestarosta poinformował , że Rada Społeczna przy ZOZ w Wągrowcu
pozytywnie zaopiniowała  projekt na inwestycje termomodernizacyjne
budynków szpitala powiatowego.

Radny Lech Pluciński – nie bardzo mogę zgodzić się z tym , co
Wicestarosta powiedział. Termomodernizacja może iść , ale z  bateriami
słonecznymi to możemy chyba poczekać. Nie do końca jestem przekonany
czy ta inwestycja się zrekompensuje. Chyba , że Zarząd Powiatu zaplanuje
400.000 zł na remont sali w projekcie ZOZ - u.

Starosta J.Sulikowski - Zarząd  może niewiele w tej kwestii  zrobić. Na
komisjach  zostało to przedyskutowane dość szczegółowo. Rada Społeczna
przy ZOZ w Wągrowcu pozytywnie projekt zaopiniowała i pozwólmy
dyrektorowi ZOZ – u działać w szpitalu.

Radny Ryszard Cieśliński zadał pytanie retoryczne, czy u nas baterie
słoneczne mają racje bytu w takim klimacie, chyba nie bardzo zwróci się ta
inwestycja , a jeżeli już to może po 30 latach.

Wicestarosta wyjaśnił , że  koszt zwróci się po 10 latach , a baterie
znakomicie  spełniają swoją rolę  w okresie letnim
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Ad 17

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu
Wągrowieckiego zamknął obrady XXXV  Sesji  Rady Powiatu
Wągrowieckiego.

            Protokolantka
.................................................
        / Mariola Substyk /

        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego

  ..... ...................................                            ............................................
       / Wojciech Ćwik /                                         / Andrzej Bielecki /

 


